
Vragen van PvdA voor wethouder Kastje over : Zwerfafval bij ondergrondse containers Hilversum

Afgelopen zaterdag was World Cleanup Day. We weten dat de wethouder zelf ook heeft meegeholpen 
met opruimen. Hopelijk ziet Hilversum er dus deze week weer een beetje netjes uit.

Mensen die hebben meegedaan zullen zich ongetwijfeld hebben verbaasd over de hoeveelheid troep 
die mensen op straat achterlaten. Maar het probleem van zwerfafval beperkt zich niet tot peuken op 
straat. De PvdA krijgt al langere tijd berichten over vooral ondergrondse containers die overvol zijn, 
waardoor inwoners hun afval er maar naast leggen. Vooral in de straten rondom het centrum lijkt het 
probleem groot te zijn.
Kan er sprake zijn van een stijging van dit soort afvaloverlast sinds het plaatsen van ondergrondse 
containers vorig jaar? Bij ons leeft de indruk dat dit het geval is, gezien de regelmatige berichten die 
wij hierover ontvangen en langs zien komen op social media. 

Graag willen wij daarom het volgende vragen aan de wethouder:
1) Op welke manieren wordt zwerfafval naast de containers gemonitord?
2) Houden de medewerkers van het GAD bij het ophalen bij hoe vaak er afval naast de containers 

ligt? Zo ja, kan de wethouder ons deze cijfers doen toekomen?
3) Zijn er cijfers over het aantal meldingen dat binnenkomt, specifiek over volle containers of afval 

naast de containers? (de GAD monitor van afgelopen zomer is hier niet duidelijk over)
4) Als er geen gegevens bekend zijn bij de GAD over hoe vaak het voorkomt dat containers te vol 

zijn waardoor overlast ontstaat: wil de wethouder dan zo snel mogelijk in overleg met het GAD 
om dit wel bij te houden? Met de juiste gegevens kunnen wij ook beter inspelen op het probleem.

namens de PvdA fractie,
Femke van Drooge en Jos Oude Elferink



       


